
Mijn inziens is het op voorhand sluiten van de jacht op haas en konijn voorbarig. Dit om de 
volgende redenen;

- de gebruikte data is niet wetenschappelijk onderbouwd. 

- Ieder ander referentiejaar als 0-meting laat zien dat, zeker het haas, het prima doet in Nederland


Mijn inziens is het op voorhand sluiten van de jacht op haas en konijn onverstandig. Dit om de 
volgende reden;

- Jagers in Nederland besteden extreem veel tijd, zeker in verhouding tot een minderheid van 
Nederlanders die ageert tegen de jacht, aan het juist conserveren van natuur. Ze bejagen 
predatoren van weidevogels en hazen. Ze voorkomen of beperken schade door bijvoorbeeld 
ganzen of houtduiven. Ze werken aan natuurverbetering door bloemenmengsels in te zaaien. Ze 
overleggen met boeren rondom het maaibeleid, en wanneer er gemaaid wordt, trekken ze erop uit 
om jonge hazen, nesten van weidevogels en reekalveren te beschermen. Ze zijn enorm betrokken 
bij hetgeen op het platteland gebeurt. Niet zelden hebben ze misstanden in het vizier en dragen 
indirect bij aan de veiligheid van het buitengebied.

Dit alles doen ze vanuit hun natuurpassie. Een onderdeel daarvan is het duurzaam en 
verantwoordelijk benutten van wild. Door de jacht op het haas en het konijn te sluiten, wordt de 
enorme inspanning teniet gedaan door grachtengordel geleuter.


Mijn inziens is het op voorhand sluiten van de jacht op haas en konijn niet nodig om de volgende 
reden;

- Jagers weten wat er leeft in hun jachtgebied. Ze tellen jaarlijks hoeveel dieren er leven en 

baseren hun oogst hierop. Uit cijfers blijkt (FBE Gelderland) dat;

- De jarenlange tellingen van jagers die bewust hazen tellen een extreem groot verschil in 

absolute aantallen kennen t.o.v. de Sovon telling waar de haas als ‘bijvangst’ is meegeteld 
door vogelliefhebbers.


- De trend in de hazenstand echter in de Sovon tellingen en tellingen door jagers uitgevoerd, 
hetzelfde is. 


- In diezelfde trend al zichtbaar is dat jagers minder hazen oogsten in hun veld wanneer de 
voorjaarsstand minder is. Kortom ze zijn zich ter dege bewust van schommelingen in de 
stand en houden hier actief rekening mee


Tenslotte wil ik de minister graag veel raad en wijsheid wensen met haar ambtenaren. Ik hoop van 
harte dat ze rekening houdt met het vakmanschap, de toewijding en de grote betrokkenheid van 
jagers bij de natuur en het buitengebied. En dat ze hen niet straft met nog meer regels zoals alle 
ontheffingen al zijn door het haas en konijn uit te sluiten van jachtmogelijkheden. Maar dat ze 
vooral de positiviteit en toewijding ziet en herkent. Dat ze de jagers en hun rol op waarde weet te 
schatten en de jacht niet nog verder bureaucratiseert.



